

Date: 08/10/2024

To: Boursa Kuwait Securities Company

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

Greetings...

تحية طيبة وبعد...

**Subject: Supplementary Disclosure Regarding the Results of WARBA's Insurance and Re Insurance Board meeting dated 07/10/2024 (WINSRE)**

**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن نتائج إجتماع مجلس الإدارة المؤرخ فيه 2024/10/07 (وربة ت إ)**

With reference to the above subject, and in compliance with Warba Insurance and Reinsurance Company's commitment to the principles of disclosure and transparency, and in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, and further to our previous disclosure dated 07/10/2024, regarding the results of the 6<sup>th</sup> board meeting, kindly be informed that the acquisition of a property has been approved to increase the company's assets and the Impact would be disclosed upon completion of the acquisition process.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والالتزام من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الإفصاح والشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، وإحاقاً بإفصاحنا السابق بتاريخ 2024/10/07، بشأن نتائج إجتماع مجلس الإدارة السادس لسنة 2024 لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تمت الموافقة على الإستحواذ على إحدى العقارات لزيادة أصول الشركة وسوف يتم موافاتكم بالنتائج فور الإنتهاء من عملية الإستحواذ.

Thank you for your kind cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

Best Regards,  
Accept the highest consideration and respect,

مع وافر التحيات...  
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Suzan Abdulrahman

سوزان عبد الرحمن

Chief Risk Officer

الرئيس التنفيذي لشئون المخاطر



**Attachments:**

- Appendix (12) Supplementary Disclosure Form.

**المرفقات:**

- ملحق رقم (12) نموذج الإفصاح المكمل.



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000 Authorized Capital

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ل.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري 24982 - C.R. 24982 - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - WARBA Tower

Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure



## Appendix (12)

## Supplementary Disclosure Form

## نموذج الإفصاح المكمل

Date	Name of the Listed Company
08/10/2024	WARBA Insurance and Reinsurance Company

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين	2024/10/08

Disclosure Title
Supplementary Disclosure Regarding the Results of WARBA's Insurance and Re Insurance Board meeting dated 07/10/2024 (WINSRE)

عنوان الإفصاح
إفصاح مكمل بشأن نتائج إجتماع مجلس الإدارة المؤرخ في 2024/10/07 (وربة ت ا)

Date of Previous Disclosure
-----------------------------

تاريخ الإفصاح السابق
----------------------

07/10/2024
------------

Development that occurred to the disclosure
---

التطور الحاصل علم الإفصاح
---------------------------

With reference to the above subject, and in compliance with Warba Insurance and Reinsurance Company's commitment to the principles of disclosure and transparency, and in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, and further to our previous disclosure dated 07/10/2024, regarding the results of the 6th board meeting, kindly be informed that the acquisition of a property has been approved to increase the company's assets and the Impact would be disclosed upon completion of the acquisition process.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والتزاماً من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الإفصاح والشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، وإحفاً بإفصاحنا السابق بتاريخ 2024/10/07، بشأن نتائج إجتماع مجلس الإدارة السادس لسنة 2024 لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تمت الموافقة على الإستحواذ على إحدى العقارات لزيادة أصول الشركة وسوف يتم موافاتكم بالنتائج فور الإنتهاء من عملية الإستحواذ .

The Financial Effect of the occurring Developments (if any)
---

None
------

الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)
-------------------------------------

لا يوجد
---------

Suzan Abdulrahman

Chief Risk Officer



سوزان عبد الرحمن

الرئيس التنفيذي لشئون المخاطر



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000 Authorized Capital

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري 24982 - C.R. 24982 - WARBA Tower - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait

Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure